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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się do Pana z uprzejmą prośbą o podjęcie działań mających na celu 
uporządkowanie kwestii korzystania z hulajnóg elektrycznych w naszym mieście. 
W ostatnim czasie coraz częściej pojawiają się skargi mieszkańców dotyczące 
porzucania hulajnóg w miejscach, które utrudniają funkcjonowanie pieszym 
i rowerzystom. Problem ten staje się coraz bardziej uciążliwy, wpływając negatywnie na 
komfort i bezpieczeństwo poruszania się po Koszalinie.

W związku z powyższym, chciałbym zapytać, czy miasto planuje w najbliższym 
czasie wprowadzenie regulacji, które pomogłyby w uporządkowaniu tego zagadnienia. 
Przykładem korzystnych rozwiązań może być miasto Kołobrzeg, gdzie wprowadzono 
specjalne strefy do parkowania hulajnóg. Takie strefy znacząco poprawiły sytuację, 
umożliwiając lepszą organizację przestrzeni miejskiej i zmniejszając problemy związane 
z porzucaniem hulajnóg w przypadkowych miejscach.

Proszę o informację, czy Koszalin rozważa wprowadzenie podobnych stref do 
parkowania hulajnóg elektrycznych orazjakie inne działania miasto planuje podjąć, aby 
uregulować ten problem. Wierzę, że odpowiednie rozwiązania pozwolą na zachowanie 
porządku w przestrzeni publicznej oraz poprawią komfort i bezpieczeństwo naszych 
mieszkańców.
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